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po přečtení několika článků o letošním Folkovém kvítku jsem dospěl k rozhodnutí, že musím
reagovat na oprávněnou kritiku "lunaparku" před vchodem do festivalového areálu. Nejen
příchozí návštěvníci, ale i má maličkost byla rozčarována rozmanitostí stánkového prodeje v
prostoru, jež pronajímalo Městské kulturní středisko v Benešově. Přítomný kamion Las Vegas
mě vytočil do takové míry, že pokud bude možná dohoda v příštím roce s MĚKS Benešov,
pronajme si i tyto prostory a budeme místa k prodeji pronajímat tak, jak nám dává naše
trampská a estetická dušička. Všem rozčíleným a rozladěným kamarádům se omlouvám. Ani já
jsem netušil, že je možné v honbě za ziskem umožnit prodej každému kdo zavolá. Vím o čem
píši. Stánkový prodej v areálu je přísně vybírán a s každým prodejcem je předem konzultován
sortiment. Všem krásným lidičkám, kteří letos navštívili Folkový kvítek slibuji, že 18. května
2002 nebudou na Konopišti ani řetízkové kolotoče, ani labutě. Mějte se moc krásně a přeju Vám
hodně čtenářů.
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